
Z á p i s n i c a 

zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ruskej Novej Vsi,  konaného dňa  23.6.2023 

_________________________________________________________________________  

 

 

6.  z a s a d n u t i e   

 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu  

  3.   Určenie  overovateľov  

  4.   Kontrola plnenia uznesení 

  5.   Stanovisko hlavného kontrolóra obce Ruská Nová Ves k záverečnému účtu obce  

        za rok 2022 

  6.   Schválenie záverečného účtu obce za rok 2022 

  7.   Schválenie uznesenia o ukončení Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku   

       pre projekt „Ruská Nová Ves – dobudovanie základnej technickej infraštruktúry“ 

  8.  Prerokovanie žiadosti o odkúpenie obecného pozemku  

  9.  Schválenie zámeru predaja pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa  

10.  Schválenie prevodu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa 
11.  Rôzne   

12.  Diskusia 

13.  Záver 

 

 

Overovatelia zápisnice:   Jozef  Hirko 

                                         Mgr. Jozef Ňachaj 

 

Začiatok rokovania:   18.05 hod. 

Koniec rokovania:     19.20 hod.  

 

 

Priebeh  zasadnutia:  

                                     

K bodu 1) Otvorenie zasadnutia 

 

     Zasadnutie OZ otvoril starosta obce p. Tibor Kollár. Privítal prítomných  poslancov 

obecného zastupiteľstva. Na začiatku rokovania boli prítomní 4 poslanci. Starosta 

konštatoval, že zasadnutie OZ  je  uznášaniaschopné.   

 

 

K bodu  2)  Schválenie programu 

 

Prítomní poslanci schválili  program 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
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K bodu   3)   Určenie  overovateľov  

 

     Za overovateľov zápisnice zo 6. zasadnutia OZ určil starosta  poslancov – Jozefa Hirku a  

Mgr. Jozefa Ňachaja . 

 

 

K bodu  4)   Kontrola plnenia uznesení 

 

       Starosta konštatoval, že  uznesenia sú splnené.  

 

 

K bodu -  5)   Stanovisko hlavného kontrolóra obce Ruská Nová Ves k záverečnému účtu obce  

                      za rok 2022 

                6)   Schválenie záverečného účtu obce za rok 2022 

 

       K prerokovávaným bodom  vystúpil hlavný kontrolór obce Ing. Marchevský. Uviedol, že 

jeho stanovisko vychádza z predložených  podkladov, a to návrhu záverečného účtu obce za r. 

2022, prehľadu o plnení rozpočtu za r. 2022 a súvahy k 31.12.2022.Návrh záverečného účtu za 

r. 2022 bol vypracovaný v súlade s metodikou MF SR a dáva prehľad o celkovom stave 

v čerpaní rozpočtu, finančných a majetkových pomeroch obce. Odporučil obecnému 

zastupiteľstvu prerokovanie záverečného účtu obce uzavrieť výrokom – súhlas s celoročným 

hospodárením obce Ruská Nová Ves bez výhrad. Poslanci vzali na vedomie stanovisko 

hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2022, schválili celoročné 

hospodárenie obce s výrokom „bez výhrad“. 

 

K bodu 7)   Schválenie uznesenia o ukončení Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného  

                   príspevku pre projekt „Ruská Nová Ves – dobudovanie základnej technickej   

                   infraštruktúry“ 

 

Pri prerokovaní tohto bodu programu vystúpil starosta obce, ktorý uviedol, že pri prijímaní 

uznesenia ide iba o formálny akt, nakoľko poslanci s dôvodmi ukončenia projektu boli 

oboznámení na pracovnom stretnutí. Hlavným dôvodom je zvyšovanie cien materiálov. Štyria 

prítomní poslanci uznesenie schválili. 

 

18.20 hod. – príchod poslanca p. Potočňáka na zasadnutie OZ 

 

 K bodu  8)  Prerokovanie žiadosti o odkúpenie obecného pozemku  

 

Poslanci boli oboznámení so žiadosťou občana obce ....., ktorý požiadal o odkúpenie časti 

obecného pozemku o výmere 174 m², na ktorom by postavil rodinný dom, čím by vyriešil 

bytovú otázku pre svoju rodinu. Poslanci schválili zámer predaja pozemku žiadateľovi. 

 

 

K bodu   9)  Schválenie zámeru predaja pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa  

 

       Poslanci schválili zámer predaja 15 m² pozemku obce žiadateľke p. ......., ktorá požiadala 

o odkúpenie časti obecného pozemku z dôvodu, že bol už v minulosti oplotený  a užívala ho 

v domnienke, že patrí do jej vlastníctva.  
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K bodu 10)  Schválenie prevodu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

       Poslanci nadväzne na uznesenie z rokovania obecného zastupiteľstva dňa 28.4.2023 

schválili prevod majetku obce formou zámeny pozemkov medzi Obcou Ruská Nová Ves a p. 

Alžbetou Michalčovou a p. Martou Kňažekovou. 

 

 

K bodu  11)  Rôzne   

 

V tomto bode starosta informoval: 

a) dňa 23.6.2023 bola na obecný úrad doručená žiadosť Gréckokatolíckej cirkvi, farnosť 

Ruská Nová Ves o poskytnutie finančných prostriedkov na rekonštrukciu baldachýnu 

v chráme. Poslanci schválili čiastku 1500 Eur. Zároveň poslanci žiadali vyčleniť ďalších 

1500€ z rozpočtu do konca tohto roka tak, ako to bolo navrhnuté a prerokované na 22. 

zasadnutí OZ konaného dňa 30.9.2022. 

b) začalo sa s prácami v dome smútku, začal sa rekonštruovať katafalk v dome smútku . Práce 

sa začali robiť bez konzultácie s poslancami. Po telefonáte od poslanca OZ Mgr. Ňachaja boli 

práce zastavené. Po stretnutí poslancov a občanov, ktorí mali k začatej práci pripomienky, 

boli práce zastavené. Starosta obce sa všetkým ospravedlnil, že začal konať skôr. Poslanec 

Mgr. Ňachaj vyzval starostu, aby v budúcnosti pri zásahu do historických vecí, najskôr všetko 

bolo prebraté s poslancami.  

c) k akcii, ktorá sa koná dňa 24.6.2023 na miestnom ihrisku starosta uviedol, že ide 

o súkromnú akciu. Obec poskytla iba priestory miestneho ihriska a šatní s tým, že výťažok 

z akcie pôjde na činnosť futbalového klubu. 

d) existuje facebooková stránka, ktorá vyzerá akoby to bola stránka obce. Obec však 

nespravuje žiadnu facebookovú stránku. Poslanci navrhli uvedenú vec riešiť, nakoľko 

neznámy zriaďovateľ stránky akoby vystupoval v mene obce. Obec sa vyhradzuje voči 

stránke a  príspevkom, ktoré sú zverejňované a neručí za tieto príspevky. Uvedené bude riešiť. 

e) navrhuje stretnutie k usporiadaniu akcie fazuľovica 

       Poslanec Mgr. Ňachaj informoval, že dňa 9.9.2023 plánuje usporiadať volejbalový turnaj. 

Zaujímalo ho, či tak ako po minulé roky  môže počítať  s finančnou podporou obce. Poslanci 

schválili čiastku 400 Eur na túto akciu.  

 

 

K bodu 12)  Diskusia 

 

V diskusii vystúpili: 

a) poslanec Mgr. Ňachaj: 

    . zaujímal sa, kto zabezpečuje hnojenie ihriska a zavlažovanie. Navrhuje, aby bol jeden  

      správca (starosta uviedol, že hnojenie zabezpečujú futbalisti aj zavlažovanie)  

    b) poslanec p. Guľaš 

    . súhlasil s návrhom poslanca Mgr. Ňachaja, aby ihrisko malo jedného gazdu 

c) poslanec p. Potočňák 

    . zaujímal sa, ako to bude s oficiálnym otvorením futbalového ihriska, navrhuje otvorenie  

     urobiť koncom augusta pred prvým futbalovým zápasom (starosta – je za to, aby sa  akcia   

     urobila) 

d) poslanec Mgr. Ňachaj 

    . navrhuje spoločné stretnutie poslancov aj zástupcov futbalového klubu  k otvoreniu  
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      futbalového ihriska (dohodnutý bol termín 27.6.), osloviť kronikára obce  

 

 

K bodu 13)   Záver 

   

 

       Prerokované boli všetky body programu 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva, preto 

starosta zasadnutie OZ ukončil.        

 

 

 

Starosta obce:   Tibor Kollár                                                     ................................................ 

. 

Overovatelia :   Jozef Hirko                                                      ................................................. 

 

                          Mgr. Jozef Ňachaj                                           ................................................ 

 

 

 

 

 


